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Det faktum att vi slopade årskorten hösten 2022 har gett upphov till 
en del reaktioner. I tidningen Östra Nyland publicerades en 
insändare om saken 14.7, då hela personalen var på semester. 
Vicerektorn och rektorn diskuterade med personen per e-post och 
vid ett personligt möte i augusti efter att ha återvänt till jobbet efter 
semestern. Personen kontaktade också ordföranden för direktionen, 
som besvarade personens frågor. Utöver detta har sex personer 
klagat till Lovinfo över att årskortet slopades. Tidigare innehavare av 
årskortet har anmält sig till kurser trots att årskortet slopades, och de 
har utnyttjat mängdrabatten. 
 
Det studiesedelunderstöd på 1 000 euro som reserverats för 
personer med låga inkomster tog slut måndag 22.8.2022. 15 av dem 
som var berättigade till studiesedel deltog inte alls i kurser då de inte 
fick understödet, medan 9 anmälde sig trots att understödspengarna 
tog slut. 
 
Jämfört andra närliggande institut har Lovisa medborgarinstitut 
förmånliga kurspriser. Utöver detta är rabattprocenten i Lovisa större 
än vid jämförelseinstituten. Det bör föras en etisk diskussion kring 
vem rabatterna ska riktas till. 

 
 

Förslag Det diskuteras om nästa läsårs möjliga rabatter. 
 

Beslut Till följande sammanträde utreds hur stort antal av de studerande som är 
berättigade till studiesedel blev utan studiesedelsunderstöd hösten 2022. 
Vi vill stöda deltagandet i kurser för personer med låga inkomster, men de 
låga inkomsterna bör kunna påvisas på något sätt. Enligt stadens strategi 
ska utbildningen vara likvärdig och inte diskriminerande, och därför får låga 
inkomster inte utgöra ett hinder för deltagande. 


